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Side 1 

 

HHvvaa::  AK møte 

DDaattoo:  08.09.2012 

HHvvoorr::  Ullevål 

TTiillsstteeddee::  Elling Breivik, Gunnar Hvammen, Lars-Inge Graabakk, Atle Rolstadaas, 
Anne-Cathrine Enstad, Karina Birkelund, Claus J Ryste, John-Olav Evans 

FFoorrffaallll::  Ingen 

KKooppii::  Skistyret – NSF administrasjon 

RReeffeerreenntt::  Elling Breivik 

 

 
REFERATSAKER 

1. Ingen referatsaker. Vedlagt referat og presentasjoner fra fagmøtet 06.12. 
 
 
RAPPORTERING   

2. Regnskapsrapport pr. 31.07.12 
a. Se vedlegg fra sportssjef 

 
 
INFORMASJON  

3. Informasjon til nye AK fra AK leder 

a. Habilitetesgjennomgang av alle i AK 

i. Gunnar – egen løper EYOF, AK Oslo, inhabil i saker som omhandler 

Aksel Lund Svindal 

ii. Ingen andre 

b. Reiseregning møter, reiser etc. Rutiner iht NSF retningslinjer 

c. NSF lover, og utdeling og gjennomgang. 

d. NSF delegasjonsreglement, utdeling rolledeling i grovt 

e. Honorar AK medlemmer – NOK 10 000 (erstatning tapt arbeidsinntekter) 

 

4. Redegjørelse fra Skistyre seminar fra AK leder 

a. Muntlig om strategiarbeidet NSF 

 

5. Sportslig status alle lag ved Sportssjef 

a. Muntlig 

 

6. Status arrangement ved Sportssjef 

a. Sportssjef orienterte muntlig 

 

7. Status VM og gjennomføring Schladming ved Sportssjef 

a. Sportssjefen orienterte 
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Side 2 

b. Elling utpekt som hovedleder VM for NSF av 

skistyret 

8. Status markedsarbeidet ved John-Olav Evans 

a. Muntlig presentasjon i møtet 

 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER   
9. Fordeling av ansvars- og arbeidsområder i AK 

a. Se vedlegg 

 

10. Strategiprosess for alpint basert på strategidokument NSF 

a. Info på høstmøte 

b. Skistyret vedtar HP i desember 2012. 

c. AK jobber frem til mars 2013 

d. Fagmøtet 2013 

 

11. Rammer for sportslige uttak og tidsfrister 

a. Se vedlegg fra sportssjef 

 

12. Gjennomføring DH, HL og TL finale med fri påmelding gjennomgang 

a. Presentasjon klar til høstmøte 

b. Sportssjef presenterte foreløpig plan 

 

13. Egen 11-12 festival eller innrullering i Bendit festival på ÅL 

a. Bama får kjøre med 11-12 for årets sesong. 

b. Skal evalueres i etterkant 

c. Bama må inn som sponsor for videreføring 

 

14. Internasjonale barnerenn og gjennomføring 

a. Sportssjef informerte – endelig plan kommer etter FIS-høstmøte 

 

15. Høstmøte 20.10.12 Gardemoen gjennomgang 

a. Agenda i samarbeid med Magnar Eide 

 

16. Eventuelt  

a. Oppsett av AK møter for høst 2012 
 


